

Sirküler Tarihi : 29/01/2021

Sirküler No : 2021 / 28

**GELİR VERGİSİ KANUNUNDA YER ALAN HAD VE
TUTARLARDAKİ DEĞİŞİKLİKLER
(313 Seri No.lu Gelir Vergisi Genel Tebliği)**

YENİDEN DEĞERLEME ORANINDA ARTIRILAN MAKTU HAD VE TUTARLAR

1. İnternet Ortamında Yapılan Satış Hasılatı İstisnasına İlişkin Tutar:

2021 yılı için 240.000 TL olarak tespit edilmiştir.

2. Gayrimenkul Sermaye İradı İstisnasına İlişkin Tutar:

2020 yılında elde edilen mesken kira gelirleri için 6.600 TL olarak uygulanan istisna tutarı, 2021 yılında elde edilecek kira gelirleri için 7.000 TL olarak tespit edilmiştir.

3. Personele Yemek Verilmek Suretiyle Sağlanan Menfaatlere İlişkin İstisna Tutarı:

İstisna tutarı 2021 yılı için 25 TL (31 Mayıs 2021 tarihine kadar KDV dahil 25,25 TL, sonrasında KDV dahil 27 TL) TL olarak uygulanacaktır.

4. Personele İş Yerine Gidip Gelmesi İçin Sağlanan Menfaatlere İlişkin İstisna Tutarı:

İstisna tutarı 2021 yılında 13 TL olarak uygulanacaktır.

5. Engellilik İndirimi Tutarları:

GVK'nun 31'inci maddesinde yer alan engellilik indirimi tutarları aşağıdaki gibi değiştirilmiştir:

Engellilik Derecesi	2020 Yılında Uygulanan Tutar (TL)	2021 Yılında Uygulanacak Tutar (TL)
Birinci derece engelli	1.400	1.500
İkinci derece engelli	790	860
Üçüncü derece engelli	350	380

6. Gider Olarak Dikkate Alınabilecek Binek Oto KDV, ÖTV ve Amortisman

Uygulamasına İlişkin Had ve Tutarlar

GVK'nun 40'inci maddesinin birinci fıkrasının (1) numaralı bendi uyarınca; faaliyetleri kısmen veya tamamen binek otomobillerinin kiralanması veya çeşitli şekillerde işletilmesi olanların bu amaçla kullandıkları hariç olmak üzere, kiralama yoluyla edinilen binek otomobillerinin her birine ilişkin aylık kira bedelinin 6.000 Türk lirasına kadarlık kısmı ile binek otomobillerinin iktisabına ilişkin özel tüketim vergisi ve katma değer vergisi toplamının en fazla 150.000 Türk lirasına kadarlık kısmı gider olarak dikkate alınabilmektedir. Bu tutar 2020 yılında 140.000 TL olarak uygulanmıştır.

GVK'nun 40'inci maddesinin birinci fıkrasının (7) numaralı bendi uyarınca; faaliyetleri kısmen veya tamamen binek otomobillerinin kiralanması veya çeşitli şekillerde işletilmesi olanların bu amaçla kullandıkları hariç olmak üzere, özel tüketim vergisi ve katma değer vergisi hariç ilk iktisap bedeli 170.000 Türk lirasını, söz konusu vergilerin maliyet bedeline eklendiği veya binek otomobilin ikinci el olarak iktisap edildiği hâllerde, amortisman tabi tutarı 320.000 Türk lirasını aşan binek otomobillerinin her birine ilişkin ayrılan amortismanın en fazla bu tutarlara isabet eden kısmı gider yazılabilir. Bu hükmün uygulanmasında binek otomobilin iktisap edildiği tarihte yürürlükte olan tutar dikkate alınacaktır. Söz konusu tutarlar 2020 yılında sırasıyla 160.000 TL ve 300.000 TL'dir.

7. Mesleki Giderler:

Serbest meslek giderlerine ilişkin GVK'nun 68 inci maddenin birinci fıkrasının; (4) numaralı bendinde yer alan amortisman olarak indirim konusu yapılabilecek tutar; özel tüketim vergisi ve katma değer vergisi hariç 170.000 TL, vergilerin maliyet bedeline eklendiği veya binek otomobilin ikinci el olarak iktisap edildiği hallerde 320.000 TL, (5) numaralı bendinde yer alan gider olarak indirim konusu yapılabilecek özel tüketim vergisi ve katma değer vergisinin toplam tutarı 150.000 TL olarak tespit edilmiştir. Bu tutarlar 2020 yılında sırasıyla 160.000 TL, 300.000 TL ve 140.000 TL'dir.

8. Tevkifat ve İstisna Uygulamasına Konu Olmayan Menkul ve Gayrimenkul Sermaye İratlarına İlişkin Beyanname Verme Sınırı:

2021 takvim yılında elde edilen iratlara uygulanmak üzere 2.800 TL olarak tespit edilmiştir. (Bu tutar 2020 yılı için 2.600 TL idi.)

9. Vergiye Uyumlu Mükellefler İçin Sağlanan İndirim Sınırı:

Vergi Usul Kanunu'nun mükerrer 121 inci maddesinde düzenlenen vergiye uyumlu mükellefler için sağlanan indirim sınırı 01.01.2021 tarihinden itibaren verilen beyannameler için 1.400.000 TL'den 1.500.000 TL'ye çıkarılmıştır.

10. 2021 Yılı Gelir Vergisi Tarifesi:

24.000 TL'ye kadar	15%
53.000 TL'nin 24.000 TL'si için 3.600 TL, fazlası	20%
130.000 TL'nin 53.000 TL'si için 9.400 TL(ücret gelirlerinde 190.000 TL'nin 53.000 TL'si için 9.400 TL), fazlası	27%
650.000 TL'nin 130.000 TL'si için 30.190 TL (ücret gelirlerinde 650.000 TL'nin 190.000 TL'si için 46.390 TL), fazlası	35%
650.000 TL'den fazlasının 650.000 TL'si için 212.190 TL(ücret gelirlerinde 650.000 TL'den fazlasının 650.000 TL'si için 207.390 TL), fazlası	40%

